
Piet Vermeulen erelid KIJC

KLUNDERT - Tijdens de jaarvergadering van de Klundertse IJsclub in
Het Tolhuys op de op een na laatste dag van 1998 werd Piet Vermeulen
door de voorzitter Corrie van Brecht in het zonnetje gezet. Piet Ver-
meulen is 35 jaar lang onafgebroken bestuurslid van de ijsclub geweest
maar volgens de jubilaris zelf kan daar nog wel enkele jaren worden
bijgeteld omdat veel club gegevens in de loop der jaren verloren zijn ge-
gaan. In ieder geval was het bestuur van de club zo tevreden over het
vele werk dat hij in de loop der jaren voor de club heeft gedaan dat hij
benoemd werd tot erelid. Volgens van Brecht was en is Piet bij vorst
altijd als eerste op de baan te vinden. Hij is de man van de ideeën bij de
ijsclub, volgens haar.

In die "officiële" 35 jaar heeft Piet Vermeulen in het bestuur twee functies bekleed. Dat van gewoon
bestuurslid en in noodgevallen dat van voorzitter. De 61 jarige Vermeulen werd in 1956 lid van de
ijsclub. 1956 was een zeer strenge winter en hij verveelde zich omdat er door de langdurige vorst
niet gewerkt kon worden. Op het Verlaat, waar ook toen al de ijsclub haar baan had, was werk zat en
Piet ging aan de slag. De hele dag, avond en de halve nacht was hij op zijn klompen op de baan te
vinden. Overdag en 's avonds om de baan te vegen en 's nachts om de scheuren in het ijs te dichten.
Het warme water dat daarvoor gebruikt werd ·werd per tank aangevoerd vanaf de melkfabriek van
Bottema aan de Noordschans. Met een fluitketeltje werden de scheuren volgegoten. Het hete water
deed het ijs ontdooien en werd bij het opvriezen een geheel met de ijsvloer zodat die er overdag
weer naadloos bij lag.

50 Auto's
De hele winter door werden allerlei evenementen op de baan georganiseerd. Hardrij wedstrijden
kunstrij wedstrijden maar ook autoraces op het ijs. Het ijs was zo dik, volgens Piet dat er wel 50
auto's op het ijs van het Verlaat stonden. In 1963 was het ook een strenge winter maar toen werd er
niet zoveel georganiseerd omdat de ijsclub in een crisis verkeerde. De kas was leeg en de club dreig-
de het loodje te leggen. Ook Piet zag het niet meer zo zitten maar zijn vrouw Metje gelukkig wel. Zij
wist Piet over te halen voorzitter te worden. Huis-aan-huis werd de leden gevraagd de club financieel
te steunen. Deze actie pakte goed uit en de ijsclub was gered. Wijs geworden werden er statuten ge-
maakt zodat de dub rechtspersoon werd en de bestuursleden niet meer hoofdelijk aansprakelijk kon-
den worden gesteld. Ook in 1983 werd Piet Vermeulen nog eens tot het voorzitterschap geroepen.

Statuten
In de statuten staat dat er bij een vorstperiode langebaanwedstrijden moeten worden georganiseerd
maar dat wordt steeds moeilijker volgens Vermeulen. Dat komt volgens hem omdat er voor deze
wedstrijden in Klundert de laatste jaren nog maar weinig belangstelling is. Bij voorzichtig doorvra-
gen moet hij echter bekennen dat de baan op het Verlaat eigenlijk niet zo geschikt is voor dergelijke
wedstrijden omdat er geen 400 meter baan uitgezet kan worden. Ook is de Klundertse ijsclub geen
lid van de KNSB. Er is in de loop der jaren wel vaak geprobeerd om een reglementaire baan op het
land te realiseren maar deze pogingen zijn steeds mislukt. Het bestuur gaat wel met haar tijd mee
door voor de jeugd b.v. een mini elfstedentocht te organiseren. Van de 1300 leden waren er op 30
december 76 aanwezig. Deze leden hadden er geen enkele moeite mee dat de contributie verhoogd
werd van 5 naar 6 gulden per jaar. Ook werd besloten dichtbij de baan een schuur te huren voor de
opslag van de verlichting en andere materialen. De samenstelling van het bestuur bleef hetzelfde al
had Piet wel aangegeven ermee te willen stoppen. Er was slechts lichte aandrang voor nodig om hem
van dit voornemen af te laten zien zodat hij in zijn blauwe overall en met zijn petje op nog wel enke-
le jaren op de baan op het Verlaat te zien zal zijn. En zo hoort het ook. Want wat is de Klundertse
ijsclub nu zonder Piet Vermeulen? Niets toch.

Ties Steehouwer
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